



Terms & Condition – English and Arabic

Redemption Instructions

- To avail of the reward offer, visit www.booking.com/6visacemea and proceed with the following steps:
- Unlock the deal with the Access code: VISABKNG
- Sign up or log in to a registered Booking.com account. Users must be logged in to receive the benefit.
- Search for the accommodation and travel dates.
- Choose the preferred accommodation with ‘Instant Reward badge’ and room type to see the rate and estimated instant reward value displayed in the ‘Price Summary’ as an automatic deduction of costs.
- At checkout, customers must opt-in for the ‘Pay Now’ or ‘Pay Later’ with Booking.com option to be eligible.
- Use an eligible Visa Card (excluding Visa non-reloadable prepaid cards) to pay.
- Once the booking is complete, you will get an email confirmation highlighting the reward amount applied to the cost of your stay.

Terms and Conditions

- Up to 8% off on accommodation, bookings are available to Visa credit and debit cardholders until 2 June 2025 through dedicated URL

www.booking.com/6visacemea

- Offer varies between 3% up to 8% based on the total transaction value of the booking.
- Customers who select 'Pay at property' will not be eligible for an Instant Reward.
- Access code has to be applied on the banner to unlock the deal.
- Access code must be applied at the time the booking is made and cannot be retroactively applied after a booking is confirmed.
- Customers have to select a property with a green badge mentioning 'Get X off' to be eligible for an Instant Reward.
- Only bookings made through the Offer Landing Page are eligible for this promotion.
- Bookings made through the Booking.com app or Booking.com direct are not eligible for this promotion.
- Cancelled and "no show" bookings are not eligible.
- Taxes and other fees and charges may not be taken into account for the calculation of the final reward. The final reward is subject to the exchange rate.
- Accommodations that do not accept credit cards are not eligible for the offer. These are accommodations that only accept cash as a mode of payment and do not have a "Instant Reward" badge displayed on their listing.
- The offer is subject to the terms and conditions of Booking.com. In case of dispute, the decision of Booking.com and Visa shall be final.
- All conditions of the promotion must be met at the time the booking is made; no retroactive claims will be allowed.

- These terms are to be read together with the complete conditions of use [here](#) and [here](#) and any other terms that apply to your trip. In the event of an inconsistency or discrepancy about the contents of these summarized conditions of use then the complete conditions of use (, to the extent permitted by law, shall apply, prevail, and be conclusive. For inquiries and concerns about the offer, you may call Booking.com Customer Service at <https://www.booking.com/content/contact-us.html>
- This translated version is offered as a courtesy only, and no rights can be derived from any translated version. In the event of a dispute about the contents or interpretation of these conditions of use, or any inconsistency or discrepancy between the English version and any translation of these conditions of use, the English-language version, to the extent permitted by law, shall apply, prevail, and be conclusive.

تعليمات الاسترداد

- للاستفادة من عرض المكافأة، تفضل بزيارة www.booking.com/8visacemea، ثم اتباع الخطوات التالية:
- فعّل العرض باستخدام رمز الاستفادة من العرض: VISABKNG
- قم بالتسجيل أو سجّل الدخول إلى حساب Booking.com مسجّل. يجب على المستخدمين تسجيل الدخول للحصول على العرض.
- ابحث عن تواريخ السفر والإقامة.
- اختر مكان الإقامة الذي تفضله والذي يحمل شارة "مكافأة فورية" ونوع الغرفة لرؤية السعر وقيمة المكافأة الفورية المقدرة المعروضة في "ملخص السعر" كخصم تلقائي للتكاليف.

- أثناء عملية الدفع، يجب على العملاء اختيار "ادفع الآن" أو "ادفع لاحقاً من خلال Booking.com" ليكونوا مؤهلين.
- استخدم البطاقة المؤهلة من Visa (باستثناء بطاقات Visa المدفوعة مسبقاً غير القابلة لإعادة التعبئة) لإجراء الدفع.
- بمجرد اكتمال الحجز، ستتلقى رسالة تأكيد بالبريد الإلكتروني توضح مبلغ المكافأة المطبق على تكلفة إقامتك.

الأحكام والشروط

- خصم يصل إلى 8% على الإقامة، تتوفر الحجوزات لحاملي بطاقات الائتمان والخصم من Visa حتى 2 يونيو 2025 من خلال عنوان الـ URL المخصص www.booking.com/8visacemea
- يتراوح العرض ما بين 4% و8% كحد أقصى وفقاً لإجمالي قيمة عملية الدفع للحجز.
- العملاء الذين يختارون "ادفع في مكان الإقامة" لن يكونوا مؤهلين للحصول على "مكافأة فورية".
- يجب استخدام رمز الاستفادة من العرض على اللافتة لتفعيله.
- يجب استخدام رمز الاستفادة من العرض في وقت إجراء الحجز ولا يمكن تطبيقه بأثر رجعي بعد تأكيد الحجز.
- يجب على العملاء اختيار مكان إقامة يحمل شارة خضراء مكتوب عليها "وَقْر X" ليكونوا مؤهلين للحصول على "مكافأة فورية".
- الحجوزات التي يتم إجراؤها من خلال الصفحة الرئيسية للعرض هي فقط المؤهلة لهذا العرض الترويجي.
- يُرجى العلم بأن الحجوزات التي يتم إجراؤها باستخدام تطبيق Booking.com أو من Booking.com مباشرة ليست مؤهلة لهذا العرض الترويجي.
- الحجوزات التي تم إلغاؤها وتعيينها على أنها حالة "عدم حضور" غير مؤهلة.
- قد لا تؤخذ الضرائب والرسوم الأخرى والتكاليف بعين الاعتبار عند احتساب المكافأة النهائية، وتخضع قيمة المكافأة النهائية لسعر صرف العملة.
- أماكن الإقامة التي لا تقبل بطاقات الائتمان ليست مؤهلة لهذا العرض، وهي أماكن إقامة لا تقبل الدفع إلا نقداً ولا تعرض شارة "مكافأة فورية" على صفحتها.

• يخضع العرض للشروط والأحكام الخاصة بـ Booking.com. في حالة حدوث خلاف، يكون القرار الصادر عن Visa و Booking.com هو القرار النهائي.

• يجب أن تتم تلبية جميع شروط العرض الترويجي في الوقت الذي يتم إجراء الحجز فيه، ولن تُقبل أي مطالبات بأثر رجعي.

• يجب قراءة هذه الشروط مع شروط الاستخدام الكاملة [هنا](#) و [هنا](#) وأي شروط أخرى تنطبق على رحلتك. في حالة وجود تناقض أو تضارب حول محتويات شروط الاستخدام الملخصة هذه، يتم تطبيق شروط الاستخدام الكاملة (إلى الحد الذي يسمح به القانون)، وتكون هي السائدة والحاسمة. للأسئلة والاستفسارات بشأن العرض، يمكنك الاتصال بخدمة عملاء Booking.com عبر

<https://www.booking.com/content/contact-us.html>

• هذه النسخة المترجمة مقدمه كخدمة إضافية فقط، ولا يمكن الحصول على أية حقوق من أية نسخة مترجمة. في حال وجود خلاف حول محتوى شروط الاستخدام الحالية أو تفسيرها، أو حال وجود أي تناقض أو تضارب بين النسخة الإنجليزية وأي ترجمة لشروط الاستخدام الحالية، يتم تطبيق النسخة الإنجليزية وتكون هي السائدة والحاسمة، وذلك إلى الحد الذي يسمح به القانون.